



高雲地利中文學校
Coventry Chinese School

复活节假期
3月25日至
4月8日
(三星期)



校园资讯

- 溫馨提示：尚未繳交下半學期學費的家長請準備好現金或支票，在假期前向校務處交納學費。學費金額維持不變（每位學生£90，兄弟姐妹優惠價£80，GCSE 和 A level 班£100）。
- 大多數班級上學期的成績表已於春節後由各班老師發出，其餘成績單將由本週或下週發出。請家長參考老師的評語，有針對性地鼓勵和督促學生多學多用，用心並及時完成功課。如果家長有任何疑問，請在課間休息時間向任課教師提出或諮詢。希望各位學生在下學期都能加倍努力，學業進步。
- 再次提醒學生只能在課間休息時間在餐廳飲食，所有垃圾必須丟入垃圾箱內。因為課間休息時間僅為 10 分鐘，請家長準備小份瓶裝水或飲料，水果或健康食品。另外請家長在餐廳等候時也保持整潔，自行清理垃圾，並將座椅推回桌下。維持校舍整潔還靠大家多多支持。謝謝合作。

- 溫馨提示：尚未交納下半學期學費的家長請準備好現金或支票，儘早向校務處交納學費，交費截止日期為 3 月 18 日。學費金額維持不變（每位學生£90，兄弟姐妹優惠價£80，GCSE 和 A Level 班£100）。
- 大多數班級上學期的成績表已於春節後由各班老師發出，其餘成績單將由本周或下周發出。請家長參考老師的評語，有針對性地鼓勵和督促學生多學多用，用心并及时完成功課。如果家長有任何疑問，請在課間休息時間向任課教師提出或諮詢。希望各位學生在下學期都能加倍努力，學業進步。
- 再次提醒學生只能在課間休息時間在餐廳飲食，所有垃圾必須丟入垃圾箱內。因為課間休息時間僅為 10 分鐘，請家長準備小份瓶裝水或飲料，水果或健康食品。另外請家長在餐廳等候時也保持整潔，自行清理垃圾，並將座椅推回桌下。維持校舍整潔還靠大家多多支持。謝謝合作。

狗年新春庆贺活动及家长联谊会

2月舉行的狗年新春慶賀及家長聯誼會取得了圓滿的成功。每個班級的老師都精心準備了慶賀春節的活動，同學們也在大廳參加了幸運星，擊鼓傳花，幸運抽獎等新年遊戲。每個班的新春賀卡比賽得獎者也領取了獎品和紅包。謝謝特意抽空參加了家長聯誼會的家長們，希望老師的回饋意見和期望對同學們的學習進步有所幫助。

2月校舉行的狗年新春慶賀及家長聯誼會取得了圓滿的成功。每個班級的老師都精心準備了慶賀春節的活動，同學們也在大廳參加了幸運星，擊鼓傳花，幸運抽獎等新年遊戲。每個班的新春賀卡比賽得獎者也領取了獎品和紅包。謝謝特意抽空參加了家長聯誼會的家長們，希望老師的回饋意見和期望對同學們的學習進步有所幫助。

春季一日游活动

基於部分家長和老師的建議，今年學校一年一度的旅遊活動將定於五月份的期中假期（5月27日）進行。一日遊的詳細情況和報名表將隨後發放。希望大家積極參與。

基於部分家長和老師的建議，今年學校一年一度的旅遊活動將定於五月份的期中假期（5月27日）進行。一日遊的詳細情況和報名表將隨後發放。希望大家積極參與。

英国中文學校聯會硬筆書法比賽

英國中文學校聯會舉辦的硬筆書法比賽設計比賽已宣布結果，我校參賽作品取得了以下的優異成績：第五普通話 A 班的藍蘇同學書法作品獲初級組第一名。第四普通話 A 班余悔心同學賀卡設計作品獲得初級組第三名。感謝大家的積極參與。

英國中文學校聯會舉辦的硬筆書法比賽設計比賽已宣布結果，我校參賽作品取得了以下的優異成績：第五普通話 A 班的藍蘇同學書法作品獲初級組第一名。第四普通話 A 班的余悔心同學賀卡設計作品獲得初級組第三名。感謝大家的積極參與。

其它资讯

英國中文學校聯會舉辦的一年一度的教訓培訓會議將於 3 月 24-25 日在華威大學舉行，本校共派送 6 位老師和助教接受培訓。今年培訓的主題是“新大綱，新挑戰”。希望參加培訓的老師們收益多多，為我校明年開始根據 GCSE 新大綱教學做好準備。今年我校共有 19 名同學將參加 GCSE 中文考試，其中 13 名同學將參加普通話考試，6 名同學將參加廣東話考試。

英國中文學校聯會舉辦的一年一度的教訓培訓會議將於 3 月 24-25 日在華威大學舉行，本校共派送 6 位老師和助教接受培訓。今年培訓的主題是“新大綱，新挑戰”。希望參加培訓的老師們收益多多，為我校明年開始根據 GCSE 新大綱教學做好準備。今年我校共有 19 名同學將參加 GCSE 中文考試，其中 13 名同學將參加普通話考試，6 名同學將參加粵語考試。



高雲地利中文學校
Coventry Chinese School

www.coventry-chinese.co.uk

School Update

- Please note that the Second Semester tuition fees are now due. Please make the necessary payments to the School Office no later than 18 March. Payment can be made in cash or cheque, and the tuition fee level remains the same as last semester (£90 for the first child, £80 for siblings, £100 for GCSE and A levels).
- Most of the First Semester Progress Reports have been distributed to pupils after February half term. The reminder will be distributed either this week or next week. Please refer to the teacher's comments on the report and encourage your child(ren) to improve on any particular areas as identified. If you have any concerns, please feel free to discuss it with the class teacher at break time in the first instance. Can all parents also continue to encourage your child(ren) to speak or practice more Chinese at home and ensure that all homework are completed prior to lessons. We hope that the pupils continue to make good progress during the Second Semester with their effort and hard work.
- A kind reminder that pupils must dispose of all litter in the bins provided. As the break time is only 10 minutes long, a small snack will be sufficient. We would also appreciate parents waiting in the dining room to keep the room in a clean and tidy state too, with all litter disposed in the bin and chairs pushed back under the tables after use. It is everyone's duty to ensure that the dining area is kept clean and tidy. Many thanks for your co-operation.

Happy Easter!



Year of the Dog CNY Celebration & Parent's Meeting

We held a casual Year of the Dog Chinese New Year Celebration on 11 February, alongside an informal parent's meeting. Pupils spent the first hour participating in the fun activities carefully selected and prepared by the teachers, and the second half in the school hall participating in group games such as 'The Lucky One' and 'Pass the Parcel'. There were quite a few lucky pupils who won a raffle prize which is a nice reward for making an effort and wearing something festive! We announced the winners of the CNY card design from each class and were very pleased to see so many talented artists. Please do take a look at the winning designs on our website. Thank you for those who met with the teachers, we hope the discussions and feedback are useful and will enable us to work better together to support your child(ren)'s learning. Thank you all!

School Trip

Based on feedback from some parents and teachers, this year, the School Trip will take place during the May half term (27 May). We are busy planning a fun and educational day trip and will share more details over the next a few weeks. Please look out for the Trip Details and Registration Form in your child(ren)'s school bag. The annual school trip has been quite popular in the past and we would like to encourage you to confirm your attendance as soon as possible.

UKFCS

Calligraphy Competitions

The UK Federation of Chinese Schools have announced the winners of the 2018 Chinese Calligraphy competition.

Congratulation to Lansu Tao in Class 5MA for winning the First Prize in the Junior group, and Hui Xin Yu in Class 4MA for receiving the Third Prize in the Junior group.

We thank all the pupils for their participation.

Other News...

UKFCS Teacher Training Conference:

This year, we will be sending 6 teachers and teaching assistants to attend the annual conference held at the University of Warwick from 24th to 25th March. The theme of this year's conference is 'New Curriculum, New Challenge'. We hope that they will find the Workshops useful and trust that they will return with loads of good ideas, which will benefit both fellow teachers and our pupils!

GCSE Exams:

This year, there will be a total of 19 students taking GCSE Chinese exams, with 13 students entered for Mandarin and 6 for Cantonese. Let us all wish them the best of luck!



校长 School Principal: 周荣女士 Ms Echo Zhou (電話 Telephone: 07930 908783, after 6pm)
 秘书 School Secretary: 曹飞女士 Ms Jessica Cao (電話 Telephone: 07511 417715, after 6pm)
 财务 School Treasurer: 钟燕媚女士 Ms Emy Chung (電話 Telephone: 07825 707828, after 6pm)
 校舍 School Address: Ernesford Grange Community Academy, Princethorpe Way, Coventry, CV3 2QD
 时间 School Hours: 学期中星期天, 下午一时至三时 1- 3 pm on Sundays during term time
 校舍 School Address: Ernesford Grange Community School, Princethorpe Way, Coventry, CV3 2QD

Easter Holiday:
25 March – 8 Apr (3 weeks)